
 

 

 

ПОЛТАВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
 

ПРОТОКОЛ 

засідання постійної комісії обласної ради з 

питань житлово-комунального господарства, енергозбереження, 

будівництва, транспорту та зв’язку 

 

25 травня 2023 року                              м. Полтава                                       № 19 

 

Головуючий: Бєлашов Сергій Володимирович – голова постійної комісії. 

 

Присутні члени постійної комісії: Матюшенко Олексій Володимирович – 

заступник голови постійної комісії, Мірошніченко Людмила Вікторівна – 

заступник голови постійної комісії, Копотун Костянтин Іванович – секретар 

постійної комісії, Устименко Юлія Сергіївна.  

 

Відсутні члени постійної комісії: Говоренко Володимир Олександрович – 

заступник голови постійної комісії.  

 

Склад постійної комісії – 6 осіб. Присутні – 5 осіб. Засідання є правомочним. 

 

Запрошені та присутні: 

 

Біленький 

Олександр Юрійович 

 

Бєлоножко 

Олег Вячеславович 

 

Калінін 

Максим Віталійович 

 

Коморна 

Леся Федорівна 

 

Колісник 

Юрій Андрійович 

 

Левакіна 

Оксана Віталіївна 

 

 

 

 

голова обласної ради 

 

 

заступник голови обласної ради 

 

 

заступник начальника Полтавської обласної  

військової адміністрації 

 

начальник Управління майном обласної ради 

 

 

перший заступник генерального директора 

ПОКП «Аеропорт-Полтава» 

 

заступник керуючого справами – начальник 

відділу організаційного забезпечення  

діяльності ради виконавчого апарату обласної 

ради 
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Лемешко 

Олександр Миколайович 

 

Лунін 

Дмитро Сергійович 

 

Мироненко 

Тетяна Євгенівна 

 

 

Метельська 

Лариса Євгенівна 

 

 

Приймак 

Дмитро Васильович 

 

Процай 

Ігор Анатолійович 

 

Рева 

Едуард Васильович 

 

 

 

Руроєва 

Лілія Олександрівна 

 

Синявська 

Тамара Григорівна 

 

Семенко 

Олександр Петрович 

 

 

Суржко 

Михайло Олександрович 

 

 

Третяк 

Микола Юрійович 

 

Чепурко 

Олексій Григорович 

перший заступник голови обласної ради 

 

 

начальник Полтавської обласної військової 

адміністрації 

 

виконувач обов’язків директора КП ПОР 

«Учбово-курсовий комбінат житлово-

комунального господарства» 

  

начальник відділу юридичного  

забезпечення виконавчого апарату обласної 

ради 

 

директор ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» 

 

 

перший заступник генерального директора 

ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» 

 

директор Департаменту будівництва,  

містобудування і архітектури, житлово- 

комунального господарства та енергетики  

Полтавської обласної військової адміністрації 

 

заступник голови обласної ради 

 

 

заступник керівника апарату – керуючий 

справами виконавчого апарату обласної ради 

 

виконувач обов’язків начальника Управління 

інфраструктури Полтавської обласної  

військової адміністрації 

 

виконувач обов’язків директора ДП 

«Агентство місцевих доріг Полтавської 

області» 

 

виконувач обов’язків генерального директора  

КП ПОР «Полтававодоканал» 

 

заступник голови обласної ради 

 

 

Представники засобів масової інформації. 
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Порядок денний: 
 

1. Про розгляд питання «Про приймання-передачу майна у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

2. Про розгляд питання «Про прийняття єдиного майнового комплексу 

Комунального підприємства «Градизьккомунсервіс» у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

3. Про розгляд питання «Про прийняття єдиного майнового комплексу міського 

комунального підприємства «Зіньківський комунгосп» Зіньківської міської ради у 

спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

4. Про розгляд питання «Про внесення змін до рішення пленарного засідання 

двадцять другої сесії Полтавської обласної ради восьмого скликання від 24 березня 

2023 року № 590». 

5. Про розгляд питання «Про збільшення статутного капіталу ПОКВПТГ 

"Полтаватеплоенерго"». 

6. Про розгляд Плану розвитку на 2023 – 2027 роки та Інвестиційної програми 

КП ПОР «Полтававодоканал» на 2023 рік. 

7. Про розгляд звіту незалежного аудитора від 24 квітня 2023 року щодо  

фінансової звітності ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» за 2022 рік. 

8. Про розгляд звітів керівників підприємств про виконання показників 

ефективності використання спільного майна і прибутку за I квартал 2023 року. 

9. Про розгляд звіту про діяльність Комунального підприємства Полтавської 

обласної ради «Учбово-курсовий комбінат житлово-комунального господарства» за              

I квартал 2023 року. 

10. Про стан автомобільних доріг області, перспективи їх ремонту у                

2023 році.  

11. Про підсумки опалювального сезону 2022/23 рр. та завдання з 

підготовки до опалювального періоду 2023/24 рр. 

12. Про хід виконання обласної Програми підвищення рівня безпеки дорожнього 

руху на 2021 – 2025 роки у 2023 році. 

13. Про розгляд звіту щодо результатів господарської діяльності ПОКП 

«Аеропорт-Полтава» за I квартал 2023 року та про хід виконання Програми розвитку 

та підтримки ПОКП «Аеропорт-Полтава» на 2021 – 2025 роки у 2023 році. 

14. Різне. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, поставив на голосування 

запропонований порядок денний. 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ: прийняти порядок денний засідання постійної комісії. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, запропонував затвердити 

регламент роботи засідання постійної комісії. 

Для інформації з питань порядку денного – до 10 хв.,  

- для співдоповіді – до 5 хв., 
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- виступаючим – до 3 хв., 

- загальний час для обговорення питань – до 15 хв. 

В обговоренні питань в першу чергу слово надається членам комісії. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ: затвердити регламент роботи засідання постійної комісії. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, звернувся з проханням до 

присутніх, враховуючи вимоги воєнного стану, з метою дотримання заходів 

безпеки та попередження витоку інформації, що може призвести до обізнаності 

противника про оборонні заходи в області, під час проведення засідання 

постійної комісії утриматись від здійснення фото- та відеозйомок.  

Перед початком розгляду питань порядку денного наголосив, що 

відповідно до Рекомендацій з питань запобігання та врегулювання конфлікту 

інтересів у Полтавській обласній раді, у разі наявності у присутніх на засіданні 

постійної комісії депутатів обласної ради конфлікту інтересів при розгляді 

питань порядку денного, вони мають врегулювати його шляхом своєчасного 

самостійного публічного оголошення про це під час засідання. 

 

Розгляд питань порядку денного: 

 

1. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про приймання-передачу майна у спільну 

власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, повідомила 

про те, що надійшло звернення від ТЗДВ «Полтаватрансбуд» щодо передачі на 

баланс у господарське відання, як внесок до розміру статутного капіталу КП 

ПОР «Полтававодоканал» майна, а саме: зовнішньої мережі водопостачання від 

місця врізки в будівлі насосної станції другого підйому водозабору № 5 до 

котеджного містечка «Лужок» з обладнанням в с. Петрівка та обладнання для 

підвищувальної насосної станції по вул. Грушевського, 2 м. Полтава. Матеріали 

опрацьовані та надані для розгляду. 

Третяк М.Ю., виконувач обов’язків генерального директора КП ПОР 

«Полтававодоканал», зазначив, що підприємство надало згоду на прийняття 

майна у господарське віддання. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради                    

Коморної Л.Ф. та виконувача обов’язків генерального директора КП ПОР 

«Полтававодоканал» Третяка М.Ю. взяти до відома. 
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2. Доручити Управлінню майном обласної ради підготувати відповідний 

проєкт рішення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 

розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 

порядку. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про прийняття єдиного майнового комплексу 

Комунального підприємства «Градизьккомунсервіс» у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, повідомила 

про те, що надійшло рішення Градизької селищної ради Кременчуцького 

району Полтавської області стосовно безоплатної передачі Комунального 

підприємства «Градизьккомунсервіс» із комунальної власності Градизької селищної 

територіальної громади у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області. Матеріали опрацьовані та надані для розгляду. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, щодо передачі 

коштів, які виділялися з бюджету Градизької селищної територіальної громади 

на утримання підприємства, до обласного бюджету та доцільності приєднання 

водопровідно-каналізаційних підприємств до КП ПОР «Полтававодоканал». 

Третяк М.Ю., виконувач обов’язків генерального директора КП ПОР 

«Полтававодоканал», зазначив що тариф на послуги КП «Градизьккомунсервіс» 

вищий, ніж у КП ПОР «Полтававодоканал». 

Лунін Д.С., начальник Полтавської обласної військової адміністрації, щодо 

звернень від інших водопровідно-каналізаційних підприємств області стосовно 

приєднання їх до КП ПОР «Полтававодоканал». 

Біленький О.Ю., голова обласної ради, зазначив, що європейський досвід показує, 

що водопровідно-каналізаційні підприємства укрупнюються для того, щоб 

мінімізувати втрати. Громади зможуть зекономити до 3-4 млн грн, які виділялися на 

утримання водопровідно-каналізаційних підприємств, та спрямувати їх на вирішення 

нагальних питань. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій: 

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради                    

Коморної Л.Ф. взяти до відома. 

2. Доручити Управлінню майном обласної ради підготувати відповідний 

проєкт рішення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 

розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 

порядку. 
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Запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 2, проти – 0, утримались – 3, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: пропозиція не набрала необхідної кількості голосів для прийняття 

рекомендацій. 

 

3. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про прийняття єдиного майнового комплексу 

міського комунального підприємства «Зіньківський комунгосп» Зіньківської міської 

ради у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, повідомила 

про те, що до обласної ради надійшло рішення Зіньківської міської ради 

стосовно передачі міського комунального підприємства «Зіньківський комунгосп» 

Зіньківської міської ради із комунальної власності Зіньківської міської ради у спільну 

власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області. Матеріали 

опрацьовані та надані для розгляду. 

Третяк М.Ю., виконувач обов’язків генерального директора КП ПОР 

«Полтававодоканал», повідомив про те, що міське комунальне підприємство 

«Зіньківський комунгосп» Зіньківської міської ради є дотаційним підприємством. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, зазначив, що міське 

комунальне підприємство «Зіньківський комунгосп» Зіньківської міської ради надає 

послуги з вивозу побутових відходів та здійснює утримання доріг. 

  

В обговоренні питання взяли участь: Лунін Д.С., начальник Полтавської 

обласної військової адміністрації, Чепурко О.Г., заступник голови обласної 

ради. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій: 

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради                    

Коморної Л.Ф. та виконувача обов’язків генерального директора КП ПОР 

«Полтававодоканал» Третяка М.Ю. взяти до відома. 

2. Доручити Управлінню майном обласної ради підготувати відповідний 

проєкт рішення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 

розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 

порядку. 
 

Запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 2, проти – 1, утримались – 2, не голосували – 0. 
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ВИРІШИЛИ: пропозиція не набрала необхідної кількості голосів для прийняття 

рекомендацій. 

 

4. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про внесення змін до рішення пленарного 

засідання двадцять другої сесії Полтавської обласної ради восьмого скликання від                

24 березня 2023 року № 590». 

 

Процай І.А., перший заступник генерального директора ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго», ознайомив присутніх із змінами, які вносяться до 

рішення пленарного засідання двадцять другої сесії Полтавської обласної ради 

восьмого скликання від 24 березня 2023 року № 590. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію першого заступника генерального директора ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» Процая І.А. взяти до відома. 

2. Доручити Управлінню майном обласної ради підготувати відповідний 

проєкт рішення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 

розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 

порядку. 

 

5. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про збільшення статутного капіталу                      

ПОКВПТГ "Полтаватеплоенерго"». 

 

Процай І.А., перший заступник генерального директора ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго», повідомив про те, що виникло питання встановлення 

теплових лічильників у житлових будинках міста Кременчука. Загальна 

вартість проєкту становить 16 млн грн. Кременчуцька міська рада надала лист 

щодо участі у співфінансуванні встановлення теплових лічильників. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, стосовно допомоги Кременчуцькій 

міській раді у встановленні теплових лічильників. 

В обговоренні взяли участь: Біленький О.Ю., голова обласної ради, 

Лемешко О.М., перший заступник голови обласної ради, Лунін Д.С., начальник 

Полтавської обласної військової адміністрації, Мірошніченко Л.В., заступник 

голови постійної комісії. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
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ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 1, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію першого заступника генерального директора ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» Процая І.А. взяти до відома. 

2. Питання збільшення статутного капіталу Полтавському обласному 

комунальному виробничому підприємству теплового господарства 

«Полтаватеплоенерго» направити на доопрацювання та винести на розгляд 

наступного засідання постійної комісії з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку. 

 

6. СЛУХАЛИ: Про розгляд Плану розвитку на 2023 – 2027 роки та Інвестиційної 

програми КП ПОР «Полтававодоканал» на 2023 рік. 

 

Третяк М.Ю., виконувач обов’язків генерального директора КП ПОР 

«Полтававодоканал», повідомив про те, що підприємство відповідно до 

постанови НКРЕКП від 02.12.2020 № 2311 «Про затвердження Порядку 

розроблення, погодження та затвердження інвестиційних програм суб'єктів 

господарювання у сфері централізованого водопостачання та централізованого 

водовідведення, ліцензування діяльності яких здійснюється Національною 

комісією, що здійснює державне регулювання у сферах енергетики та 

комунальних послуг» розробило план розвитку підприємства на п’ять років. На 

підставі даних плану розвитку розроблена Інвестиційна програма на 2023 рік. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію виконувача обов’язків генерального директора КП ПОР 

«Полтававодоканал» Третяка М.Ю. взяти до відома. 

2. Рекомендувати начальнику Управління майном обласної ради погодити 

План розвитку (довгострокова інвестиційна програма) КП ПОР 

«Полтававодоканал» на 2023 – 2027 роки та Інвестиційну програму КП ПОР 

«Полтававодоканал» на 2023 рік. 

 

7. СЛУХАЛИ: Про розгляд звіту незалежного аудитора від 24 квітня 2023 року щодо 

фінансової звітності ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» за 2022 рік. 

 
Приймак Д.В., директор ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго», повідомив про те, 

що незалежним аудитором Полтавського бюро судово-економічної експертизи 
та аудиту проведено аудит фінансової звітності підприємства за 2022 рік. 
Ознайомив присутніх з результатами аудиту.  

 

https://ips.ligazakon.net/document/view/GK47330?ed=2020_12_02&an=9
https://ips.ligazakon.net/document/view/GK47330?ed=2020_12_02&an=9
https://ips.ligazakon.net/document/view/GK47330?ed=2020_12_02&an=9
https://ips.ligazakon.net/document/view/GK47330?ed=2020_12_02&an=9
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Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію директора Обласного комунального виробничого 

підприємства теплового господарства «Лубнитеплоенерго» Приймака Д.В. взяти 

до відома. 

 

8. СЛУХАЛИ: Про розгляд звітів керівників підприємств про виконання 

показників ефективності використання спільного майна і прибутку                                       

за I квартал 2023 року.  

 

Процай І.А., перший заступник генерального директора ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго», повідомив про те, що валовий об’єм продукції, послуг 

(без ПДВ) виріс майже у 2 рази і становить 1018019,3 тис. грн. Підприємство 

отримало збитки в розмірі близько 70 млн грн. Збитковість підприємства 

зумовлена тим, що діючі тарифи не забезпечують покриття витрат на 

виробництво теплової енергії. Питома норма витрат умовного палива на 

виробництво 1 Гкал становить 162,81. Втрати теплової енергії в теплових 

мережах – 7,1 %. 

 

Приймак Д.В., директор ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго», повідомив про те, 

що за результатами господарської діяльності звітного періоду підприємство 

отримало збитків в сумі 4057 тис. грн, у зв’язку із збільшенням вартості 

енергоносіїв та введенням мораторію на підвищення тарифів на теплову 

енергію і послуги з постачання теплової енергії та постачання гарячої води. 

У зв’язку із збитковою діяльністю підприємства виникла кредиторська 

заборгованість в сумі 65489 тис. грн. Заборгованість перед НАК «Нафтогаз 

України» в сумі 42391 тис. грн реструктуризована на 78 місяців. Дебіторська 

заборгованість за надані послуги теплопостачання становить 62940 тис. грн. 

Середній рівень оплати споживачів становить 84,4%. 

З метою зменшення дебіторської заборгованості підприємство постійно 

проводило роботу з боржниками. За звітний період направлено 729 вимог про 

оплату боргу на суму 14439,9 тис. грн, пред’явлено до суду 132 позовних заяви 

на суму 2424,1 тис. грн. На кінець звітного періоду у виконавчій службі на 

примусовому виконанні знаходиться 2728 наказів суду на суму 18541 тис. грн. 

  

Третяк М.Ю., виконувач обов’язків генерального директора КП ПОР 

«Полтававодоканал», повідомив про те, що загальний дохід підприємства за                  

І квартал 2023 року склав 123,3 млн грн. Загальний розмір витрат за І квартал                

2023 року склав 140,7 млн грн. Фінансовий результат роботи підприємства за 

звітний період – збиток 17,4 млн грн. В зв’язку із значним збільшенням 

собівартості послуг в 2022 році – І кварталі 2023 року, тариф є збитковим – не 

відшкодовуються експлуатаційні витрати підприємства. 
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Витрати зросли у порівнянні із І кварталом 2022 року на 23,5 млн грн, 

через значне підвищення цін на електроенергію, паливо, реагенти, будівельні 

матеріали, виробничі послуги сторонніх підприємств та на інші складові 

собівартості послуги. 

За І квартал 2023 року загальний рівень оплати споживачами послуг склав 

94,6 %, населення – 95,2 %. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, стосовно втрат теплової енергії в 

теплових мережах у місті Кременчуці, розміру заборгованості споживачами 

міста Кременчука за надані послуги, необхідності проведення роз’яснювальної 

роботи ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» серед населення щодо сплати за 

отримані послуги, виконання Полтавською міською радою Меморандуму про 

взаєморозуміння щодо врегулювання проблемних питань у сфері постачання 

теплової енергії та постачання гарячої води в опалювальний період  

2021/2022 рр., встановлення тарифів КП ПОР «Полтававодоканал». 

 

В обговоренні питання взяли участь: Лунін Д.С., начальник Полтавської 

обласної військової адміністрації, Матюшенко О.В., заступник голови постійної 

комісії. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: звіти першого заступника генерального директора ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» Процая І.А., директора ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» 

Приймака Д.В., виконувача обов’язків генерального директора КП ПОР 

«Полтававодоканал» Третяка М.Ю. про виконання показників ефективності 

використання спільного майна і прибутку за I квартал 2023 року взяти до відома. 

 

9. СЛУХАЛИ: Про розгляд звіту про діяльність Комунального підприємства 

Полтавської обласної ради «Учбово-курсовий комбінат житлово-комунального 

господарства» за I квартал 2023 року. 

 

Мироненко Т.Є., виконувач обов’язків директора Комунального 

підприємства Полтавської обласної ради «Учбово-курсовий комбінат житлово-

комунального господарства», повідомила про те, що Комунальне підприємство 

Полтавської обласної ради «Учбово-курсовий комбінат житлово-комунального 

господарства» представляє собою невеликий навчальний заклад, основним 

завданням якого є надання освітніх послуг, пов’язаних з підготовкою, 

передпідготовкою та підвищенням кваліфікації працівників житлово-

комунального господарства та виконання замовлень Державної служби 

зайнятості, підприємств і організацій Полтавської області. 
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За I квартал 2023 року підприємство підготовило 208 осіб. Сума доходів 

від реалізації послуг за I квартал 2023 року по підприємству становить                   

265,0 тис. грн. Виконання фінансового плану склало 94,6 %. 

Собівартість реалізованих послуг за I квартал 2023 року склала                  

406,3 тис. грн, яка у порівнянні з минулим роком за аналогічний період 

зменшилася на 13,5 тис. грн. 

Найбільшу частку витрат становлять витрати на оплату праці, які склали 

257,5 тис. грн, витрати на виплату єдиного внеску на загальнообов’язкове 

державне соціальне страхування, які склали 47,3 тис. грн. 

Інші витрати – 43,0 тис. грн, до складу яких ввійшли: витрати на оренду 

приміщення, що у звітному періоді становлять 24,7 тис. грн, комунальні та 

телекомунікаційні послуги – 10,8 тис. грн. 

Чистий фінансовий результат від операційної діяльності підприємства у                

I квартал 2023 року дорівнює мінус 136,9 тис. грн. Середня кількість 

працівників підприємства – 12 осіб. 

Підприємство регулярно і своєчасно сплачує податки і збори до 

державного бюджету, заборгованості по заробітній платі немає. На останню 

звітну дату судові справи та виконавчі провадження відсутні. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: звіт виконувача обов’язків директора Комунального підприємства 

Полтавської обласної ради «Учбово-курсовий комбінат житлово-комунального 

господарства» Мироненко Т.Є. про діяльність підприємства за I квартал 2023 року 

взяти до відома. 

 

10. СЛУХАЛИ: Про стан автомобільних доріг області, перспективи їх ремонту у 

2023 році. 

 

Суржко М.О., виконувач обов’язків директора ДП «Агентство місцевих доріг 

Полтавської області», повідомив про те, що у 2023 році ДП «Агентство 

місцевих доріг Полтавської області» працює в рамках бюджету, який складає 

949,4 млн грн – це кошти Державного дорожнього фонду. 

На масштабні ремонти передбачено близько 757 млн грн, на 

експлуатаційне утримання – 189,8 млн грн. 

Основні масштабні ремонти у 2023 році: 

- продовження капітального ремонту автомобільної дороги О1715379 

Миргород – Велика Багачка – Поділ (передбачена робота на розпочатих 

об’єктах – це ділянки від смт Велика Багачка в напрямку с. Поділ); 

- продовження капітального ремонту автомобільної дороги О1710369               

/Р-12/ – Мала Рублівка – Рунівщина – /М-03/; 
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- початок капітального ремонту ділянки автомобільної дороги О1702366 

Білопілля – Терни – Липова Долина – Гадяч (від межі областей в напрямку               

м. Гадяч); 

- капітальний ремонт 5 штучних споруд на автомобільній дорозі Чорнухи – 

Лубни; 

- початок середнього ремонту ділянки Мостовівщина – Великі Кринки – 

Глобине (в напрямку Великих Кринок). 

Для збільшення обсягів ремонтних робіт, забезпечення проїзду на 

критично-важливих для територіальних громад ділянках автомобільних доріг 

Агентство залучає співфінансування. 

Нині 44 територіальні громади фактично перерахували 162,9 млн грн 

співфінансування. Двадцять територіальних громад вже виділили кошти 

обсягом більше на майже 40 млн грн, ніж передбачено за пропорційним 

розподілом з Дорожнього фонду. 

Ремонтні роботи активно виконуються і вже влаштовано понад 100 тис. м2 

нового покриття. Також Агентством проведено аналіз щодо співфінансування 

від територіальних громад, що виділили або готові виділити більше коштів, ніж 

передбачено за пропорційним розподілом з Державного фонду (станом на 

25.05.2023 року 37,3 млн грн – в процесі передачі субвенції до обласного 

бюджету і ще 136 млн грн – громади готові перерахувати за умови 

співфінансування 50/50). Загальна додаткова сума, яка може бути подвоєна за 

рахунок громад – це 213,5 млн грн. 

Здійснення щорічного ямкового ремонту доріг значно збільшує їх строк 

експлуатації і забезпечує більш-менш комфортний проїзд місцевими 

автошляхами області. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, щодо можливості 

виділення додаткових коштів з обласного бюджету на ремонт автомобільних 

доріг та механізму фінансування ремонту автомобільних доріг державного 

значення. 

Лунін Д.С., начальник Полтавської обласної військової адміністрації, щодо 

проведення роботи з територіальними громадами стосовно участі у 

співфінансуванні ремонту автомобільних доріг державного значення. 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, запропонував на наступному 

засіданні постійної комісії розглянути питання можливості та доцільності 

повернення автомобільних доріг у державну власність. 

Мірошніченко Л.В., заступник голови постійної комісії, висловила 

вдячність працівникам Агентства за їхню роботу. 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, зазначив що надійшло депутатське 

звернення народного депутата України Бобляха Андрія Ростиславовича щодо 

вирішення питання про передачу «тупікових доріг» Великорублівської 

територіальної громади, які перебувають у незадовільному стані та потребують 

проведення капітального, поточного ремонту, на баланс Великорублівської 

територіальної громади. 
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Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію виконувача обов’язків директора ДП «Агентство місцевих 

доріг Полтавської області» Суржка М.О. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації, 

враховуючи депутатське звернення народного депутата України Бобляха А.Р., 

розглянути можливість передачі автомобільних доріг загального користування 

місцевого значення в межах Великорублівської територіальної громади в 

комунальну власність зазначеної громади.  

Про результати розгляду повідомити народного депутата України               

Бобляха А.Р. та обласну раду у визначений законодавством термін. 

3. Рекомендувати ДП «Агентство місцевих доріг Полтавської області» 

посилити роботу з територіальними громадами щодо виділення фінансування 

на будівництво, реконструкцію, ремонт і утримання автомобільних доріг 

загального користування місцевого значення, вулиць і доріг комунальної 

власності у населених пунктах.  

 

11. СЛУХАЛИ: Про підсумки опалювального сезону 2022/23 рр. та завдання з 

підготовки до опалювального періоду 2023/24 рр. 

 

Рева Е.В., директор Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, 

житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської обласної військової 

адміністрації, повідомив про те, що в опалювальному періоді 2022/23 рр. 

упродовж 4 місяців вимушено застосовувалися різні види обмежень, а саме: 

графік аварійних відключень та графік погодинних відключень. Нині з 66 

об’єктів теплопостачання, щодо яких було застосовано графік відключення, 

вирішено питання стосовно перепідключення або забезпечення альтернативним 

джерелом живлення 55 об’єктів, що забезпечують централізоване 

теплопостачання. 

Наразі підприємства водопровідно-каналізаційного господарства та 

теплоенергетики вже мають в наявності 139 генераторів. 

Для обласних комунальних підприємств були виділені кошти у сумі                  

140 млн грн на закупівлю генераторів. 

На сьогоднішній день з 11 найбільших підприємств водопровідно-

каналізаційного господарства та теплопостачання області на 100 % закрита 

потреба в генераторах на двох підприємствах. 

З метою ліквідації аварійних ситуацій, що виникали на системах 

життєзабезпечення, в цілодобовому режимі працювали 187 аварійних бригад. 

Для ліквідації наслідків негоди було залучено 430 осіб. За період 

опалювального сезону на телефон аварійно-диспетчерської служби надійшло 

246 звернень громадян. 
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Зазначив, що велика кількість аварійних ситуацій, що виникає впродовж 

останніх років на зовнішніх магістральних мережах, зумовлена високим рівнем 

зношеності мереж. 

Загальний борг теплопостачальних підприємств області за спожитий 

природний газ станом на 01.04.2023 становить 1340,47 млн грн. Борг 

підприємств водопровідно-каналізаційного господарства області за спожиту 

електроенергію становить 125,3 млн грн. 

Заборгованість населення за спожиті послуги теплопостачання –                   

1105,3 млн грн, за послуги з водопостачання та водовідведення – 197,9 млн грн. 

Комунальні підприємства області для забезпечення сталого 

функціонування об’єктів житлово-комунального господарства Полтавської 

області проводять відповідну роботу. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію директора Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської обласної 

військової адміністрації Реви Е.В. взяти до відома. 

 

12. СЛУХАЛИ: Про хід виконання обласної Програми підвищення рівня безпеки 

дорожнього руху на 2021 – 2025 роки у 2023 році. 

 

Семенко О.П., виконувач обов’язків начальника Управління інфраструктури 

Полтавської обласної військової адміністрації, повідомив про те, що для реалізації 

обласної Програми підвищення рівня безпеки дорожнього руху на 2021 – 2025 роки 

на 2023 рік фактично виділено фінансування у сумі 22 млн 450 тис. грн. 

Станом на 25.05.2023 для виконання заходів напрямку І «Пропаганда безпеки 

дорожнього руху» та напрямку ІІІ «Моніторинг безпеки дорожнього руху» Програми, 

головним розпорядником яких є Управління, фактично виділено фінансування у сумі                  

2450,0 тис. грн, освоєно – 174,1 тис. грн. 

За І напрямком «Пропаганда безпеки дорожнього руху» Управлінням закуплено 

світловідбиваючі інформаційні браслети та міні-брелки з нанесенням логотипу 

Програми, а також виготовлені інформаційні флаєри, які спрямовані на удосконалення 

шляхів збереження життя і здоров’я учасників дорожнього руху та забезпечення 

безпеки на дорогах області. 

Проводяться просвітницькі заходи серед дітей та дорослих, які спрямовані на 

підвищення рівня дотримання правил безпеки дорожнього руху, покращення знань із 

невідкладної домедичної допомоги та поводження при виявленні мінно-вибухових 

предметів. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
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ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію виконувача обов’язків начальника Управління інфраструктури 

Полтавської обласної військової адміністрації Семенка О.П. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Управлінню інфраструктури Полтавської обласної військової 

адміністрації забезпечити подальше виконання обласної Програми підвищення рівня 

безпеки дорожнього руху на 2021 – 2025 роки та реалізацію визначених у ній заходів. 

 

13. СЛУХАЛИ: Про розгляд звіту щодо результатів господарської діяльності ПОКП 

«Аеропорт-Полтава» за I квартал 2023 року та про хід виконання Програми розвитку 

та підтримки ПОКП «Аеропорт-Полтава» на 2021 – 2025 роки у 2023 році. 

 

Колісник Ю.А., перший заступник генерального директора ПОКП 

«Аеропорт-Полтава», повідомив про те, що на сьогодні фактична чисельність 

працівників підприємства становить 40 осіб. Із метою економії бюджетних 

коштів, спрямованих на виплату заробітної плати, 22 працівника переведено на 

триденний робочий тиждень, 18 працівників знаходяться на простої. 

В результаті господарської діяльності за I квартал 2023 року підприємство 

отримало дохід в сумі 1763,0 тис. грн. Отриманий дохід не покриває всі видатки в сумі 

2285,5 тис. грн, які понесені підприємством у I кварталі 2023 року. За результатами 

господарської діяльності підприємство отримало збитки в сумі – 522,5 тис. грн. 

По підприємству рахується кредиторська заборгованість в сумі 1020,0 тис. грн та 

дебіторська заборгованість в сумі 1316,6 тис. грн. 

Основна проблема підприємства – це заборгованість за податок на землю, яка 

становить 408,4 тис. грн. 

 

Семенко О.П., виконувач обов’язків начальника Управління інфраструктури 

Полтавської обласної військової адміністрації, повідомив про те, що на 2023 рік 

запланований обсяг фінансування заходів Програми становить 6,8 млн грн, з 

них: 5 млн грн – виплата заробітної плати та сплати нарахувань; 1,8 млн грн – 

виготовлення проєкту реконструкції системи теплопостачання. 

Станом на 25.05.2023 виплачено заробітну плату на суму 1,5 млн грн. 

 

В обговорені питання взяли участь: Бєлашов С.В., голова постійної комісії, 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, Копотун К.І., 

секретар постійної комісії, Матюшенко О.В., заступник голови постійної 

комісії. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 
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ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію першого заступника генерального директора ПОКП 

«Аеропорт-Полтава» Колісника Ю.А. та виконувача обов’язків начальника 

Управління інфраструктури Полтавської обласної військової адміністрації                      

Семенка О.П. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Управлінню інфраструктури Полтавської обласної військової 

адміністрації забезпечити подальше виконання Програми розвитку та підтримки 

ПОКП «Аеропорт-Полтава» на 2021 – 2025 роки та реалізацію визначених у ній 

заходів. 

 

14. Різне. 

У «Різному» виступів не було. 

 

 

Голова постійної комісії     Сергій БЄЛАШОВ 

 

 

Секретар постійної комісії     Костянтин КОПОТУН 

 


